
 
 

Side 1 
 

Referat af bestyrelsesmøde. 

Mandag, den 27. maj 2024, kl. 19:00. 

Mødested: HSC´s klubhus, Sydhavnsvej 1 F. 

Deltagere: Carsten Mikkelsen (CM), Hans Olling (HO)- afbud, Lars Stryhn Poulsen 

(LSP), Hanne Stange (HS), Heinrich Jespersen (HJ), Jan Geiken (JG)- afbud, Martin 

Petersen (MP), Jannie Kylling (JAKY), Holger Clausen (HC)- afbud, Simone Lund 

(SL). 

 

1. Tilføjelser til dagsordenen. 

2. Godkendelse og underskrift af referat fra sidste møde. 

• - Underskrivelse af referater. 

Godkendt og underskrevet af de tilstedeværende. 

 

 
 

3. Meddelelser fra formanden. 

• - Siden sidst. 

- Vi afventer stadig besked om opmåling af vanddybder o.s.v på 

sydsiden. 

• - Orientering om etableringen af klubhuset. 

- Renovering af klubhuset køre planmæssigt, både tømrer, elektri-

ker og maler er godt i gang. Mureren går i gang med de nye toi-

letter og bad snarest. Der er fundet mere skimmel i køkkenet, vi 

afventer svar fra taksatoren, men arbejdet fortsætter. 

• - Køb af minilæsser. 

- Minilæsser er betalt, så nu kan vi kalde den vores. 

• - Færdiggørelse af kran. 

- Fugerne ved soklen til kranen bliver færdig gjort indenfor kort tid. 

Der er lavet dellastsikring på kranens fjernbetjeninger, så der kan 

spærres for løft over 8 tons. 

• - Banner 33 fjernes nu. 

• - Freja på land. 

- Freja – vores herreløse båd - er nu kommet på land. Problemet 

anmeldes endnu engang til politiet, Så må vi se, hvad der videre 

sker i sagen. 

• - Redningsstiger sikres. 

- Alle redningsstiger på redningsstanderne bliver gennemgået, da 

der kan være problemer med de stiger, der har trætrin. Der er på 

den kommunale nordside observeret flere stiger, hvor trætrin-

nene er rådne. På sigt udskifter HSC alle stiger på sydsiden med 

trætrin til rene aluminiumsstiger. 
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- Alle redningsstandere har fået forstærket ”fødderne”. 

- Endnu to belyste redningsstiger doneret af Trygfonden monteres 

snarest på A-broen og B-broen. 

• - Højvandssikringen. 

- Første skridt er, at der støbes fundament til kommende afspærring 

på tværs af terrassen ud for den nye toiletbygning. Der tages kon-

takt til rådgivende ingeniørfirma med henblik på udarbejdelse af et 

konkret projekt til højvandssikring af klubhuset.  

• - Reparation af dele af B-broen. 
- Vi skal alvorligt have kigget på reparationer af broen.  

 
4. Næstformanden. 

• Forsikringsforhold. 
- Vi har konstateret, at vores løsøreforsikring ikke dækkede indbrud-

det på Søsportscentret, hvor der blev stjålet mobile VHF-radioer. 
Det er nu ændret, så alt HSC-udstyr, der opbevares aflåst indenfor, 
fremover er dækket af HSC’s løsøreforsikring.  

5. Kasserer. 

• Medlemmer. 
- Der er kommet 5 nye medlemmer til klubben. 

  

6. Sekretær 

                      

• -  IAB 
 
 

7. Medlemsforhold 

• - Der er hængt nye havnekartoteker op ved klubhuset. 
 

 
Status og beretning fra udvalgene: 

8. Ungdomsudvalg. 

•  Rampe er færdig – mangler gode idéer til spilløsning. 

- Jannie prøver at undersøge ved forskellige firmaer med priser på 

spil. Hvis der er nogle medlemmer, der har forslag til gode løs-

ninger, må I meget gerne give Jannie et kald. 

 

• -  Status på fondsansøgninger. 

- Der er ansøgt ved DIF/DG. Dem forventer vi svar fra i denne 

uge.  

- Jannie har sendt en ansøgning til Norlys om midler til legeplads. 

- Indtil videre er vi blevet tilgodeset med 29.000 fra Hempel Fon-

den Søsat til vores Jubilæumsfest. 

 

9.  Broudvalg. 
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• -  To knækkede pæle bliver udskiftet indenfor en uges tid. 
  
10. Pladsudvalg. 

• -  Oprydningsdag. 
-  Kæmpestor opbakning til oprydningsdag. Ca. 40 var mødt op. 
Der blev ryddet op mange steder, og kabyssen malet. Efter stor 
indsats fra alle, sluttede vi af med pølser, øl og vand.  
 
    

11. Sejludvalg. 

• -  Ny mail fra sejludvalg sendt til alle medlemmer. 
 

 
12. Klubhusudvalg. 

• - IAB 

 

13. Eventuelt. 

• -  Snart vil I kunne tage et kig på vores ”nye” hjemmeside. 

- Jannie gennemgik kort de nye muligheder på den opgraderede 

hjemmeside. 

 

 

Mødekalenderen for 1. halvår 2024 

Næste møder:             

 

o 17.06.2024 kl. 18.00 

 

 

      

 

 

Jels d. 30. maj 2024. 

Med venlig hilsen 

Hanne Stange Clausen 
Sekretær HSC. 
 


